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P r o t o k ó ł    Nr    XXXI/2017 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 27 kwietnia 2017 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Ciechanowie, Plac Jana Pawła II 6 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 9
00

, zakończono o godz. 12
15

 

 

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 18 

wg załączonej listy obecności.  

Obrady prowadził Pan Robert Kuciński – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Ciechanów. Nieobecni radni: Barbara Kornatowska, Bogumiła Rybacka, Marcin 

Żebrowski. 

Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz zabrała głos w sprawie pielęgnacji 

zieleni w mieście, a także przypomniała o potrzebie powołania instytucji 

miejskiego ogrodnika w Ciechanowie. 

Pani Joanna Kokosza wystąpiła w imieniu mieszkańców Ciechanowa i okolic z 

apelem do Rady Miasta i Władz Miasta o prawidłową, wykwalifikowaną 

pielęgnację zieleni miejskiej.  

Pani Anna Dubrownik – Jakubowska zawnioskowała o zamontowanie progów 

zwalniających w ul. Obozowej, a także o powstanie hospicjum dla dzieci. 

Pani Ewa Jagiełło zabrała głos w sprawie zwiększenia ilości zieleni na ul. 

Warszawskiej, ławek i elementów małej architektury, a także na temat handlu na 

ul. Warszawskiej. 

Pan Robert Kuciński Wiceprzewodniczący Rady Miasta Ciechanów otworzył 

obrady XXX Sesji VII kadencji Rady Miasta Ciechanów stwierdzając kworum. 

Powitał Pana Prezydenta Krzysztofa Kosińskiego,  Panią Joannę Potocką-Rak 

Zastępcę Prezydenta Miasta, Panią Skarbnik Ewę Szeluga, Pana Marcina 

Burchackiego Sekretarza Miasta, radnych, przedstawicieli miejskich spółek, 

kierowników wydziałów UM, Panią Bibianę Mossakowską Honorowego 

Obywatela Miasta Ciechanów, przewodniczących ZO, przedstawicieli mediów. 

 

Pan radny Jerzy Racki złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały na druku nr 5 w sprawie nadania nazwy rondu na terenie miasta 

Ciechanów. 

Pan radny Stanisław Talarek nadmienił, że przedstawiony projekt uchwały był 

poprzedzony konsultacjami z mieszkańcami ul. Gruduskiej, Przasnyskiej i 

Wojska Polskiego, wszystkie formalne wymogi były dopełnione. 
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Głosowanie dotyczące zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały na druku nr 

5: 

Za   - 15 

Przeciw  - 2 

Wstrzymało się - 1 

Projekt uchwały na druku nr 5 został zdjęty z porządku obrad. 

Głosowanie porządku obrad: 

Za   - 18 

Przeciw  - 0 

Wstrzymało się - 0 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Miasta Ciechanów. 

4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w 

okresie międzysesyjnym. 

5. Analiza sytuacji ekonomicznej i ocena funkcjonowania MOSiR w roku 

2016 0- druk Nr 1 

6. Projekty uchwał. 

1/ w sprawie przeprowadzenia na terenie Miasta Ciechanów konsultacji 

społecznych dotyczących Budżetu Obywatelskiego na 2018 rok  

– druk Nr 2xx 

2/ w sprawie zmian w Statucie Gminy Miejskiej Ciechanów – druk Nr 

3x 
3/ w sprawie regulaminu nadawania nazw obiektom miejskim w 

Ciechanowie – druk Nr 4xx 

 

Pkt. 3.    Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Miasta Ciechanów.  

Radni w głosowaniu 17 głosami za, bez głosów przeciw i 1 głosem 

wstrzymującym się przyjęli protokół z XXX Sesji RM Ciechanów. 

Pkt.4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Głos zabrał Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta. 
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Pkt. 5. Analiza sytuacji ekonomicznej i ocena funkcjonowania MOSiR w roku 

2016 – druk Nr 1 

Pan radny Michał Rząsiński odniósł się do sytuacji MOSiR pod kątem działań 

inwestycyjnych, pan radny wymienił inwestycje dotyczące modernizacji krytej 

pływalni, odkrytego basenu, bazy sportowej przy Gimnazjum Nr 3, całkowitej 

modernizacji kąpieliska Krubin oraz kompleksu sportowego przy ul. 3 Maja. 

Pan radny nadmienił, że są to inwestycje, na które bardzo długo czekali 

mieszkańcy miasta.                 

Pan radny Zdzisław Dąbrowski w swojej wypowiedzi wspomniał Hotel 

Olimpijski, a także odniósł się do działalności MOSiR. 

Pkt. 6. Projekty uchwał. 

1/ w sprawie przeprowadzenia na terenie Miasta Ciechanów konsultacji 

społecznych dotyczących Budżetu Obywatelskiego na 2018 rok  

– druk Nr 2xx 

 

Pan radny Jerzy Racki  poinformował, że podczas obrad Komisji Kultury i 

Sportu zgłaszał poprawkę dotyczącą pkt.10 paragraf 1  w rozdz. I, która 

brzmiała „ w przypadku projektów osiedlowych, jeśli komisja do spraw 

przeprowadzania konsultacji społecznych  dokona wyboru tylko jednego 

projektu dla danego osiedla, ustala się dolną granicę na minimum 200 głosów 

oddanych na projekt”. Natomiast obecne brzmienie dotyczące tego zagadnienia 

jest następujące ‘ w przypadku zgłoszenia wyłącznie jednego projektu dla 

danego osiedla realizacja tego projektu może nastąpić po uzyskaniu co najmniej 

200 ważnych głosów”. Pan radny zapytał czy można te dwa zapisy traktować 

tożsamo.  

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta   poinformował, że równocześnie w 

tym regulaminie jest zapis dotyczący sytuacji, w której  nie ma zgłoszonego 

żadnego projektu, bądź żaden projekt nie przechodzi przez weryfikację komisji. 

Wówczas środki trafiają do puli ogólnomiejskiej.   Tu chodzi o sytuację nie 

tylko po zgłaszaniu, ale po weryfikacji i tak będzie to traktowane. Inne zapisy 

regulaminu przesądzają o znaczeniu interpretacji tego konkretnego zapisu.      

Pan radny Marek Rutkowski   zapytał o pkt. 9 w rozdz. I paragraf 1, w 

punkcie 8 pojawia się zapis dotyczący nowej inicjatywy, a mianowicie lista 

rankingowa dla projektów ogólnomiejskich miękkich i twardych.  Natomiast w 

pkt. 9 pewne wątpliwości może budzić następujące stwierdzenie: „ustala się 

liczbę maksymalnie 3 projektów ogólnomiejskich  miękkich przeznaczonych do 

realizacji”. Pan radny zapytał jakie kryteria będą decydowały, że zostaną 
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przeznaczone maksymalnie 3, kiedy do realizacji zostanie przeznaczony jeden 

projekt, zasady budżetu obywatelskiego nie określają tej procedury.     

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta poinformował, że procedura jest 

ogólna, czyli  liczba głosów oddanych na dany projekt w ramach listy 

ogólnomiejskiej. 3 najlepsze projekty względem uzyskanych głosów przejdą do  

realizacji. Są to małe kwoty po 30 tys. zł. Pan prezydent nadmienił, że na 

formularzu zgłoszeniowym wnioskodawca będzie musiał zapisać czy to jest 

projekt miękki czy twardy. Ze zgłoszonych miękkich projektów będzie 

tworzona lista rankingowa.      

      

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska nieobecna   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka nieobecna   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 18 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 451/XXXI/2017. 
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 2/ w sprawie zmian w Statucie Gminy Miejskiej Ciechanów – druk Nr 

3x 
 

Pan radny Stanisław Talarek złożył wniosek formalny o zmianę porządku 

obrad i zdjęcie projektu uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Miejskiej 

Ciechanów.   

Pan radny Leszek Goździewski   uważa, że proponowane zmiany w statucie to 

jest skandal, ponieważ z jednej strony decyzja ta, jeśli zostanie podjęta  obraża 

wyborców, którzy wybrali radnych i którzy dali prawo do tego, aby na tej sali 

radni reprezentowali interesy mieszkańców.  Nie ma prawa i zgody na to, aby 

dyskredytować któregokolwiek z radnych.   

Pan radny Zdzisław Dąbrowski  nadmienił, że to, że radni są wybierani w 

jednomandatowych okręgach wyborczych, to nie oznacza, że są radnymi tylko 

danego okręgu.      

Pan radny Mariusz Stawicki nadmienił, że reprezentuje klub 3 osobowy i klub 

nie mógłby zgłosić projektu uchwały, ale nie chodzi o to, aby to klub czy jeden 

radny zgłaszał projekt uchwały, chodzi o to, że projekty uchwał zgłaszane pod 

obrady miały szansę, aby były przegłosowane, a do tego potrzeba jest 

porozumienia.   

Głosowanie w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały na 

druku Nr 3x: 

Za    - 2 

Przeciw   - 15 

Wstrzymało się  - 1 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak   x 

2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski  x  

6. Michał Jeziółkowski   x 

7. Barbara Kornatowska nieobecna   
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8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma   x 

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik   x 

13. Jerzy Racki   x 

14. Marek Rutkowski   x 

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

  x 

17. Bogumiła Rybacka nieobecna   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek  x  

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 9 głosami za, 2 głosami przeciw i 7 wstrzymującymi się została 

podjęta i nosi nr 452/XXXI/2017. 

3/ w sprawie regulaminu nadawania nazw obiektom miejskim w 

Ciechanowie – druk Nr 4xx 

 

Głos zabrał Pan radny Tomasz Podsiadlik. 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski   x 

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara Kornatowska nieobecna   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
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15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka nieobecna   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek   x 

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 16 głosami za, bez głosów przeciw i 2 wstrzymującymi się została 

podjęta i nosi nr 453/XXXI/2017. 

 

Pan Wiceprzewodniczący Rady ogłosił 20 minut przerwy.   

Głos zabrała Pani Bibiana Mossakowska Honorowy Obywatel Miasta 

Ciechanów.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

Pkt. 8. Interpelacje 

Pan radny Stanisław Talarek w pierwszej interpelacji zwrócił się z prośbą o 

wybudowanie chodnika wraz z oświetleniem na całej długości ul. Przasnyskiej. 

W kolejnej interpelacji pan radny poprosił o podjęcie działań w sprawie 

poprawy warunków pracy dla osób handlujących na targowisku przy ul. 

Płońskiej. 

W trzeciej interpelacji pan radny poprosił o informację w sprawie prac 

dotyczących przygotowania dokumentacji projektowej na modernizację ul. 

Gruduskiej. 

W kolejnej interpelacji pan radny poprosił o dokonanie nasadzeń na rondzie u 

zbiegu ulic Wojska Polskiego, Gruduskiej i Przasnyskiej. 

W następnej interpelacji pan radny zwrócił się z prośbą o ponowne wystąpienie 

do GDDKiA w sprawie naprawy ubytków na ul. Płońskiej na wysokości zakładu 

optycznego „Bayer”. 

W ostatniej interpelacji pan radny poprosił o naprawę rond i niezabezpieczonych 

studzienek kanalizacyjnych zlokalizowanych na pętli miejskiej. 

Pani radna Elżbieta Latko poinformowała, że zwróc  ili się do niej z prośbą 

członkowie Zrzeszenia Transportu w Ciechanowie oraz osoby świadczące TAXI 

o rozważenie zmiany lokalizacji postoju TAXI mieszczącego się przy Placu 

Jana Pawła II (wzdłuż ul. 17 Stycznia ) bezpośrednio na Plac Jana Pawła II. 
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W drugiej interpelacji pani radna poprosiła o zagospodarowanie działki nr 49 

przy ul. Starowiejskiej z przeznaczeniem na przystanek komunikacji miejskiej.  

Pan radny Tomasz Podsiadlik zainterpelował o wykonanie dodatkowego 

zejścia z kładki pieszo – rowerowej przy ul. Przytorowej oraz wykonania ciągu 

pieszego. 

Pan radny Jacek Duriasz zainterpelował o postawienie ławek przy ul. Senator 

Janiny Fetlińskiej na odcinku od ul. Pułtuskiej do cmentarza. 

Pan radny Wiesław Brzozowski zwrócił się z prośbą o zaprojektowanie 

chodnika na nowo przebudowanej ul. Bielińskiej na wysokości posesji 24,25,26 

i 50. 

Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz w pierwszej interpelacji zwróciła 

się z prośbą o uporządkowanie terenu wokół stawu w pobliżu kościoła Św. 

Piotra oraz oczyszczenia stawu. 

W drugiej interpelacji pani radna poprosiła o powołanie instytucji miejskiego 

ogrodnika. 

W ostatniej interpelacji pani radna zwróciła się z prośbą nawiązania współpracy 

partnerskiej z miastami we Włoszech: Bolonią bądź Cassino. 

Pan radny Marek Rutkowski zapytał czym jest spowodowane wstrzymanie 

prac na Pasażu Marii Konopnickiej. 

Pan radny Mariusz Stawicki w pierwszej interpelacji zwrócił się z prośbą 

wytyczenia traktu pieszo – rowerowego w ciągu ul. 11 Pułku Ułanów 

Legionowych, wybudowanie ścieżki rowerowej w ul. Tatarskiej oraz 

przekształcenia chodnika łączącego ul. Tatarską z ul. Kopernika w ciąg pieszo – 

rowerowy.  

Pan radny Jerzy Racki w pierwszej interpelacji poprosił o udostępnienie 

kalendarza realizacji warunków dotyczącego Programu „Mieszkanie Plus”. 

W drugiej interpelacji pan radny zwrócił się z prośbą o przedstawienie 

uwarunkowań ekonomicznych, technicznych i konserwatorskich w kwestii 

ocieplenia zewnętrznego budynków w dzielnicy Bloki. 

W ostatniej interpelacji pan radny zwrócił uwagę na problem niewystarczającej 

promocji miasta Ciechanów wśród turystów krajowych i zagranicznych. 

Zdaniem pana radnego koniecznym wydaje się umieszczenie na stałe informacji 

o możliwości zakupu pamiątek w miejscach najbardziej uczęszczanych przez 

turystów o gości naszego miasta. 

Pan radny Robert Adamiak zainterpelował o uzupełnienie ubytków masy 

bitumicznej nawierzchni ul. Żeromskiego. 
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Pkt. 9. Zapytania i wolne wnioski 

Pan radny Jerzy Racki złożył wniosek Klubu Radnych PiS Rady Miasta 

Ciechanów o podjęcie prac nad projektem uchwały Rady Miasta Ciechanów 

zawierającym zobowiązanie do zapewnienia  warunków do osiedlenia się w 

Ciechanowie rodziny repatriantów z terenu byłego Związku Radzieckiego. 

Pan radny Zdzisław Dąbrowski poruszył kwestię lokali komunalnych i 

socjalnych.     

Pan radny Marek Rutkowski w imieniu Klubu Radnych PiS Rady Miasta 

Ciechanów złożył wniosek o stworzenie miejsca pamięci o więźniach obozu 

NKWD w Ciechanowie przy skrzyżowaniu ul. 17 Stycznia z ul. Jesionową.     

Pan radny Mariusz Stawicki poinformował, że w Ciechanowie brakuje punktu 

informacji turystycznej. Jako lokalizację punktu pan radny wskazał budynek 

Ratusza, a także budynek przy ul. Warszawskiej 18. 

Głos zabrała pani Bibiana Mossakowska Honorowy Obywatel Miasta 

Ciechanów. 

Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz zawnioskowała o wykoszenie 

terenu między ul. Hłaski i Wiosenną oraz o naprawę ul. Wiosennej. 

Pani radna zapytała również czy drzewa ze skweru przy dworcu PKP zostaną 

zachowane przy okazji zagospodarowywania terenu wokół dworca. 

W trzeciej kwestii pani radna zapytała o możliwość postawienia książkomatów 

np. na Placu Jana Pawła, w parku im. Dąbrowskiego, na Pasażu Marii 

Konopnickiej. 

Pan radny Leszek Goździewski zapytał dlaczego korespondencja w sprawie 

nadania nazwy ulicy imieniem Borodzicza nie dotarła do wszystkich radnych, a 

także zapytał na jakiej zasadzie odbywa się dobór osób, które wybierają się do 

miast partnerskich oraz dlaczego nie ma żadnej informacji do wszystkich 

radnych, że jest planowany wyjazd. 

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta poinformował o konieczności 

zwołania Sesji Nadzwyczajnej. 

Pani Anna Suchodolska Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej zaprosiła na 

„Noc Bibliotek” 3 czerwca od godz. 16 do Krzywej Hali. 

Pkt. 10. Odpowiedzi na zapytania. 

Wszystkie odpowiedzi zostaną udzielone w formie pisemnej. 
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Pkt. 11. Informacja Przewodniczącej dotycząca korespondencji jaka 

wpłynęła do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym. 

Pan Wiceprzewodniczący RM Robert Kuciński poinformował, że 

korespondencja, która wpłynęła do Rady Miasta została przekazana radnym 

drogą elektroniczną.  

Pan Wiceprzewodniczący RM Robert Kuciński odczytał terminarz na miesiąc 

czerwiec: 

Sesja –    29 czerwiec 2017r.   godz. 9
00 

  

Tematyka: 

1. Sprawozdanie z działalności PUK Sp. z o.o. za rok 2016. 

Posiedzenia Komisji godz. 15.00: 

19 czerwiec –posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska  

20  czerwiec – posiedzenie Komisji Kultury i Sportu,  

 

21  czerwiec – posiedzenie Komisji Spraw Społecznych i Spraw  

Obywatelskich   

 

22  czerwiec– posiedzenie Komisji Oświaty 

 

     26 czerwiec - Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

     27 czerwiec - posiedzenie Komisji Rewizyjnej 

Pkt. 12. Zamknięcie obrad Sesji. 

Pan Robert Kuciński Wiceprzewodniczący Rady Miasta Ciechanów zamknął 

obrady XXXI Sesji Rady Miasta Ciechanów. 

Wiceprzewodniczący Rady 

Miasta 

        Robert Kuciński 

Protokołowała: 

Beata Kania 

Ciechanów, dn. 01.06.2017r. 
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